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Op vrijdag 9 februari was Maarten Goudzwaard uitgenodigd
voor de afsluiting van de projectweek ‘Politiek & Verkiezingen’ bij
het Stormink in Deventer. Leerlingen van havo 3 hebben het
ochtendgedeelte gebruikt om meer inzicht te krijgen in de taken
en werkzaamheden van provinciale en landelijke politiek. Het
middaggedeelte bestond uit het jureren van de vele debatten
tussen de leerlingen. JA21 zet zich natuurlijk graag in om
jongeren en politiek dichter bij elkaar te brengen!

Woensdag 28 februari staat de maandelijkse Statendag gepland.
Dit keer behandelen wij het regenboogbeleid in Fryslân, een
onderwerp dat de afgelopen weken al veel aandacht heeft
gekregen in diverse media. Tijdens de commissievergadering van
14 februari is dit onderwerp, onder grote publieke belangstelling,
uitgebreid besproken. Wij verwachten een levendig debat.

De vergadering is vanaf 10:00 live te volgen op de website van de
provincie Fryslân.

Tijdens de commissievergadering van 7 februari stond het rapport
van de Noordelijke Rekenkamer over het Friese cultuurbeleid op de
agenda. In dit rapport staat onder andere dat culturele instellingen
die een subsidie willen ontvangen, zich moeten houden aan de
code diversiteit & inclusie. Onze fractie was nieuwsgierig naar de
interpretatie van deze code. Reden genoeg voor Maarten
Goudzwaard om hier vragen over te stellen. Wij kregen ditmaal
gelukkig een helder en afgewogen antwoord van het college. Zo
kan het dus ook! Het fragment uit het debat is terug te zien op onze
sociale media-kanalen.

Woensdag 15 februari kwam onze senator Annabel Nanninga op
werkbezoek in het provinciehuis. We hebben gesprekken gevoerd
over het intensiveren van de samenwerking tussen de Eerste
Kamerfractie en Provinciale Staten. Als afsluiting hebben wij een
bezoek gebracht aan een prachtige Friese distilleerderij. De
volgende keer schuiven wij graag aan in Den Haag!

Sinds kort heeft JA21 Fryslân een eigen YouTube-kanaal! Hier
uploaden wij onder andere onze bijdrages tijdens verschillende
debatten. De eerste video staat inmiddels online. Je kunt deze
bekijken via @JA21Fryslan. Abonneer je op ons kanaal en blijf op de
hoogte van de laatste ontwikkelingen!

Samen met het CDA, BBB en VVD heeft onze
fractie schriftelijke vragen gesteld aan het college
over de voortgang van Holwerd aan Zee. Via de
QR-code zijn de vragen te lezen. In januari schreef
Maarten Goudzwaard een opiniestuk over ‘HaZ’.
Ook deze is te lezen op onze website.

Debatmiddag Het Stormink


